39健康网是官方网吗
39健康网（www.39.net），中国领先的健康门户网站，中国互联网百强，于2000年3月9日开通，是中国历史悠久、规模巨大、拥有丰富内容与庞大用户的健康平台。多年来，在健康资讯、名医问答、就医用药信息查询等方面持续领先，引领在线健康信息，月度覆盖超3亿用户。2014年，39健康网成为国内首家进入资本市场的健康网站。2016年，39健康网以“优质医疗的放大器和连接器”为发展定位，全面升级健康信息服务。同年，39互联网医院成立，致力于为用户提供权威的疑难重症二次诊断远程会诊服务，开启了互联网医疗领域的新征程。2016年、2017年连续两年，39健康上榜中国互联网百强企业，是中国互联网百强企业中唯一的健康平台。
www.39.net, China's leading health portal and China's top 100 Internet, was opened on March 9, 2000. It is a health platform with a long history, huge scale, rich content and large users in China. Over the years, it has continued to take the lead in health information, famous doctor Q & A, medical treatment and medication information query, leading online health information, covering more than 300 million users every month. In 2014, 39.net became the first health website in China to enter the capital market. In 2016,39.net comprehensively upgraded its health information service with the development orientation of "high-quality medical amplifier and connector". In the same year, 39 Internet hospitals were established, committed to providing users with authoritative remote consultation services for secondary diagnosis of difficult and severe diseases, opening a new journey in the field of Internet medicine. In 2016 and 2017, 39.net enterprises were listed in China's top 100 Internet enterprises for two consecutive years, which is the only healthy platform among China's top 100 Internet enterprises.
